
PROTOKÓŁ Nr XI.2019

z XI sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
23 września 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.05 – 18.04 

W sesji uczestniczyło 13 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOKSiR                                                                              - Małgorzata Izydorczyk 
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców.
8. Informacja dyrektora ZOZ w Kłobucku na temat funkcjonowania służby zdrowia.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 814/4, 814/7, 814/10, 814/13
oraz 814/16  w m. Przystajń,
2)  ustalenia  tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin  zajęć  dla  niektórych stanowisk
nauczycieli,
3)  zmiany Uchwały  Nr  XXVI.237.2017 Rady Gminy Przystajń  z  dnia  24  kwietnia  2017 r.
w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz
zasady  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych
nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na  terenie  Gminy
Przystajń,
4) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok,
5) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028.

10. Pytania w sprawach bieżących.
11. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
12. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. (14:05)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
13 Radnych. Brak Radnego Jacka Pilarza i Radnego Remigiusza Wręczyckiego. (14:06)

1



A d 3
Przewodniczący przedstawił  Radnym  propozycję  porządku  obrad.  Powiedział,  że  zostały
przygotowane autopoprawki projektów uchwał w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXVI.237.2017
Rady Gminy Przystajń z dnia 24 kwietnia 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego
niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia,
nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom  zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach
organizacyjnych na terenie Gminy Przystajń (wedle sugestii Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia)
i  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Przystajń  na  2019  rok.  Poprosił  w  imieniu  Wójta
o wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał: w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie
i  przystąpienie do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i  Powiatów Subregionu Północnego
Województwa Śląskiego w punkcie 9 podpunkt 6 i w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w punkcie 9 podpunkt 7. (14:07)

Głosowanie w sprawie wprowadzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie
i  przystąpienie do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i  Powiatów Subregionu Północnego
Województwa  Śląskiego  i  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego. (14:10)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Janusz Leśniak, Józef Chrzęstek, Robert Bastrzyk, Zbigniew Kmieć, Aleksandra Kierat, Edward
Chamela,  Marcin  Tomziński,  Paweł  Piśniak,  Marian  Drynda,  Marek  Zabawa,  Jadwiga  Górnik,
Zbigniew Marczak, Henryka Kapuścik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki

Projekty uchwał zostały wprowadzone jednogłośnie (13 Radnych za) do porządku obrad.

A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania.
(14:10)

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:10)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Marek Zabawa, Robert Bastrzyk, Janusz Leśniak, Edward Chamela, Henryka Kapuścik, Zbigniew
Marczak, Józef Chrzęstek, Aleksandra Kierat, Zbigniew Kmieć, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak,
Marian Drynda, Jadwiga Górnik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki

Protokół został przyjęty jednogłośnie: (13 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (14:10)
Przewodniczący dodatkowo  dopowiedział,  że  Urząd  Gminy  Przystajń  informuje  właścicieli
gospodarstw rolnych o planowanym pozyskaniu dofinansowania na usunięcie odpadów rolniczych
ze  środków  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie.
Dofinansowanie  może  wynieść  do  100  %  kosztów  przedsięwzięcia.  Właściciele  gospodarstw

2



rolnych (posiadacze odpadów) mogą składać ankiety do Urzędu Gminy Przystajń w terminie do
18 października 2019 r. 

A d 6
Przewodniczący  stwierdził,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  komisje,  które  kolejno
przedstawią sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. (14:28)
 
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Zdrowia przedstawił
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Edward Chamela. (14:28)

Brak uwag i zapytań do sprawozdania z działalności Komisji.

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej Radny Janusz Leśniak. (14:37)

Radny  Edward  Chamela zapytał  dlaczego  Fundusz  Sołecki  Sołectwa  Brzeziny  nie  został
zrealizowany w 2018 r.
Sekretarz odpowiedział, że umowa była podpisana z wykonawcą do końca 2018 r., ale wykonawca
nie zrobił tego zgodnie z umową i zadanie zostało wykonane w 2019 r.
Wójt dopowiedział, że wykonawca za to, iż nie zrealizował tego zadania do końca 2018 r. zapłacił
kary umowne. 
Radny Edward Chamela uważa, że na dzień dzisiejszy jest podobna sytuacja jak w zeszłym roku.
Może w tym roku też nie zostanie oświetlenie wykonane. 
Radny Marek Zabawa powiedział,  że wszystkie  umowy z Funduszu Sołeckiego powinny być
podpisywane najpóźniej do końca października. 
Wójt  odpowiedział,  że  wszystkiego nie  da  się  zrobić  do  końca  października,  ale  przyjmuje  te
uwagi.

A d 7
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania. (14:50)
Mieszkaniec  Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał  czy  po  skończeniu  tego  kursu  „E-aktywni
mieszkańcy Gminy Przystajń” będą jakieś upominki, tak jak to było w Gminie Krzepice.
Sekretarz  odpowiedział,  że ten kurs będzie przede wszystkim dla rodziców, żeby doszkolili się
z kompetencji cyfrowych. Jakieś materiały promocyjne na pewno będą. 
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha powiedział,  że  był  na zebraniu  sołeckim Sołectwa
Przystajń  na  którym  był  pomysł  zrobienia  drogi  na  Bagnach;  oświetlenia  placu  zabaw
i monitoringu; a także wykonania płotu między GOKSiR w Przystajni, a lecznicą. Zapytał komu ten
płot jest potrzebny za 4 000,00 zł i czy wiemy czyja to jest działka. 
Sołtys  Sołectwa  Przystajń  Dariusz  Kulej  wyjaśnił,  iż  tam  chodzi  o  przesunięcie  granicy,
ponieważ na dzień dzisiejszy płot lecznicy jest w działce gminnej. 
Sekretarz dopowiedział, że GOKSiR zyska 2 m działki. Jest to działka Gminy Przystajń.  
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał czy to stanowisko dla osób niepełnosprawnych
będzie pomalowane na rynku w Przystajni. 
Wójt odpowiedział,  że  to  miejsce  zostało  pomalowane.  Będzie  jeszcze  znak  dla  osób
niepełnosprawnych z drugiej strony. To miejsce jest dobrze widoczne.  
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał czy ustawa cofa się do tyłu. 
Radca Prawny Adam Biernacki odpowiedział „lex retro nom agit”, jednak znane są przypadki, że
ustawa działa wstecz, jeśli jest to na korzyść podatnika. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  Przewodniczącego  Komisji  skarg,
wniosków i petycji czy wpłynęło już coś do komisji.
Radny Robert Bastrzyk odpowiedział, że jeszcze nie wpłynęło.
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  powiedziała,  że  nadal  mają  problem
z Protonetem na Dąbrowie i w Kamińsku. Czy Sekretarz pomógłby mieszkańcom złożyć petycje do
Protonetu, żeby zrobić tam internet i naprawić jego działanie tam gdzie jest. 
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Przewodniczący odpowiedział, że zaprosimy firmę Protonet na jedną z kolejnych sesji, ponieważ
wcześniej byli już zaproszeni, ale w okresie letnim im nie pasowało przyjechać. 
Sekretarz odpowiedział, że będzie robiony internet tam gdzie są te białe plamy, gdzie jest problem
z internetem i te  nasze tereny są w tym ujęte.  Nie mamy wpływu na firmę Protonet.  Możemy
jedynie apelować do firmy. Nie wie dlaczego są te przerwy w dostawie internetu. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz  powiedziała, że ta akcja likwidująca te białe
plamy trwa już od 7, 8 lat. Zapytała czy Wójt ma stały dyżur. 
Wójt odpowiedział, że ma dyżur w poniedziałki – 15.00 - 16.00 i w czwartki – 14.30 – 15.30.   
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  czy  sytuacja  nawodnienia  boiska
będzie miała wpływ na kolejne lato jeśli chodzi o dostęp do wody. 
Przewodniczący odpowiedział, że będzie studnia głębinowa, z której będzie nawadniane to boisko.
Wójt dopowiedział,  że teraz podłączymy się do sieci wodociągowej.  Przed przyszłym sezonem
będziemy gotowi z tą studnią głębinową. Będziemy korzystać ze studni głębinowej i z wodociągu,
gdy będzie większa potrzeba nawadniania. 

Nastąpiła zmiana kworum (15:16). Ilość radnych obecnych na sali obrad: 12. 
Sesję opuścił Radny Zbigniew Marczak. 

Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  czy  coś  się  zmieniło  jeśli  chodzi
o odbiór odpadów komunalnych.
Przewodniczący odpowiedział, że jest to szczegółowe pytanie, o które prosi zapytać pracownika
Urzędu Gminy Przystajń zajmującego się gospodarką komunalną.
 
A d 8
Przewodniczący odczytał informację dyrektora ZOZ w Kłobucku na temat funkcjonowania służby
zdrowia, ponieważ Pani Dyrektor ZOZ Joanna Maruszczyk nie mogła do nas dotrzeć. (15:19) 

Ad. 9.
Przystąpiono     do     rozpatrzenia     projektów     uchwał     w     sprawie   (15:43):

1) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 814/4, 814/7, 814/10, 814/13 oraz
814/16  w m. Przystajń (15:43)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 814/4, 814/7,
814/10, 814/13 oraz 814/16  w m. Przystajń (15:46)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek Zabawa,  Józef  Chrzęstek,  Robert  Bastrzyk,  Jadwiga Górnik,  Edward Chamela,  Henryka
Kapuścik, Janusz Leśniak, Aleksandra Kierat, Zbigniew Kmieć, Paweł Piśniak, Marcin Tomziński,
Marian Drynda
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XI.79.2019  w sprawie  wyrażenia  zgody  na
nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  814/4,  814/7,  814/10,  814/13  oraz  814/16
w m. Przystajń  (15:46) jednogłośnie  (12 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie
ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku na konsoli  elektronicznego urządzenia  do  liczenia
głosów. 
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2)  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  niektórych  stanowisk
nauczycieli (15:46)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla
niektórych stanowisk nauczycieli (15:53)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Robert  Bastrzyk,  Marek  Zabawa,  Edward  Chamela,  Aleksandra  Kierat,  Henryka  Kapuścik,
Zbigniew Kmieć,  Janusz  Leśniak,  Jadwiga  Górnik,  Józef  Chrzęstek,  Marcin  Tomziński,  Paweł
Piśniak, Marian Drynda
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak
Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XI.80.2019 w sprawie  ustalenia tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  niektórych  stanowisk  nauczycieli  (15:53)
jednogłośnie  (12 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

3)  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI.237.2017  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  24  kwietnia  2017  r.
w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz zasady
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Przystajń (15:53)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały autopoprawki, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI.237.2017  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
24 kwietnia 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia
za pracę oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych
nauczycielom  zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy
Przystajń (15:59)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek  Zabawa,  Robert  Bastrzyk,  Edward  Chamela,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Janusz
Leśniak,  Marcin  Tomziński,  Zbigniew  Kmieć,  Henryka  Kapuścik,  Paweł  Piśniak,  Aleksandra
Kierat, Jadwiga Górnik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XI.81.2019  w sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XXVI.237.2017 Rady Gminy  Przystajń  z  dnia  24  kwietnia  2017 r.w sprawie  ustalenia
regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz zasady przyznawania
dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom  zatrudnionym
w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Przystajń (15:59) jednogłośnie
(12  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 
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4) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (15:59)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały autopoprawki.
Skarbnik omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
Radny Marek Zabawa zapytał dlaczego zmniejsza się plan dot. rozbudowy sieci wodociągowej
w miejscowości Siekierowizna, a wprowadza się inne rozbudowy sieci wodociągowej w Przystajni
ul. Powstańców Śląskich i ul. Nowa, a także w Kuźnicy Starej. 
Wójt odpowiedział, że będziemy chcieli złożyć wniosek o dofinansowanie na budowę kanalizacji
w Kostrzynie i rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowości Siekierowizna. Taki wniosek może
dzięki temu lepiej zapunktować. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (16:14)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek  Zabawa,  Janusz  Leśniak,  Edward  Chamela,  Marian  Drynda,  Aleksandra  Kierat,  Józef
Chrzęstek, Robert Bastrzyk, Paweł Piśniak, Jadwiga Górnik, Zbigniew Kmieć, Marcin Tomziński,
Henryka Kapuścik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XI.82.2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy
Przystajń  na  2019  rok  (16:14) jednogłośnie  (12  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów. 

5) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (16:14)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028
(16:16)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek Zabawa,  Robert  Bastrzyk,  Marian  Drynda,  Aleksandra  Kierat,  Edward  Chamela,  Janusz
Leśniak, Józef Chrzęstek, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Jadwiga Górnik, Henryka Kapuścik,
Zbigniew Kmieć
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XI.83.2019  w  sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (16:16)  jednogłośnie  (12  Radnych  za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

      
6)  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  i  przystąpienie  do  stowarzyszenia  o  nazwie  Związek  Gmin
i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego (16:16)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
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Wójt powiedział, że w subregionie są 34 podmioty, ten subregion działał na zasadzie porozumienia.
Teraz musi się to zmienić na stowarzyszenie. Wszystkie samorządy wyraziły wolę przystąpienia do
tego stowarzyszenia.
Radny  Marek  Zabawa stwierdził,  że  udział  w  tym  stowarzyszeniu  nie  daje  nam  pewności
otrzymania środków. Zapytał jakie będą z tego tytułu składki. 
Wójt odpowiedział,  że  samorządy  będą  musiały  ponosić  koszty  związane  z  obsługą  tego
stowarzyszenia. Gmina Przystajń będzie musiała zapłacić 9 000,00 zł. Jest to uzależnione od liczby
mieszkańców i dlatego gminy do 6000 mieszkańców będą płaciły po 9 000,00 zł. Porozumienie
będzie obowiązywało do końca 2019 r. 
Radny Marek Zabawa uważa, że jakiś mandat samorządowcom też się należy, a ten statut zawęża
możliwość reprezentowania gminy. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  i   przystąpienie  do  stowarzyszenia
o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu Północnego Województwa Śląskiego (16:42)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek Zabawa,  Józef Chrzęstek,  Henryka Kapuścik,  Robert  Bastrzyk, Zbigniew Kmieć,  Janusz
Leśniak, Edward Chamela, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Jadwiga Górnik, Paweł Piśniak,
Marian Drynda
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XI.84.2019  w sprawie  wyrażenia  zgody  na
utworzenie i  przystąpienie do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin i Powiatów Subregionu
Północnego Województwa Śląskiego (16:42) jednogłośnie (12 Radnych za) w głosowaniu jawnym
przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku  na  konsoli  elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów. 

7)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego
(16:42)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Wójt powiedział, że ta zmiana dotyczy zapisów literowych miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego. Będziemy chcieli tą uchwałą przystąpić do zmiany zapisów części tekstowej, nie
zmienia to części graficznej. Będzie to trwało około roku czasu. Dotyczy to § 6 pkt 14 lit. f, § 13
ust.  16  pkt  2  oraz  §  13  ust.  21  pkt  2  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
obejmującego obszar położony w Gminie Przystajń, przyjętego Uchwałą Nr XLIV.372.2018 Rady
Gminy Przystajń z dnia 5 listopada 2018 r. Chcemy zmienić oznaczenie terenów związanych ze
zbieraniem  odpadów;  chcemy  też  zmienić  oznaczenie  terenu oznaczonego  na  rysunku  planu
symbolem  Uo,  który  ma  przeznaczenie  podstawowe  pod  usługi  oświaty,  a  jest  lokalem
przeznaczonym do sprzedaży w Podłężu Szlacheckim; ostatnia zmiana dotyczy terenu parkingu na
Skwerze Henryka Kluby  oznaczonego na rysunku planu symbolem Uks 2, tam gdzie jest obiekt
użytkowany  przez  sekcję Polskiego  Związku Hodowców Gołębi  Pocztowych.  Chcemy zmienić
przeznaczenie tego terenu, żeby się zabezpieczyć jeżeli rewitalizacja miękka nie wyszłaby na górze
budynku Sukiennic.  

Nastąpiła zmiana kworum (16:54). Ilość radnych obecnych na sali obrad: 11.
Sesję opuściła Radna Henryka Kapuścik.

Radny Marek Zabawa powiedział, że wreszcie usłyszał coś konstruktywnego, to jest argument za
którym Radni powinni głosować. Jest to bardzo dobry pomysł. 
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Radny  Janusz  Leśniak powiedział,  że  są  jeszcze  inne  tereny,  które  wymagałyby  zmiany
dot. terenów zielonych, modyfikacji dachu. 
Wójt  odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  takie  rzeczy  nam  się  nasunęły  i  dlatego  chcemy  je
zmienić. To o czym mówi Radny jest bardziej skomplikowane. Nie przesądza jednak innych zmian.
Radny Edward  Chamela  zapytał  dokąd  jest  umowa z  sekcją  Polskiego  Związku  Hodowców
Gołębi Pocztowych.
Wójt  odpowiedział,  że  na  początku  października  2019  r.  kończy  się  ta  umowa.  Na  rok  czasu
spokojnie możemy tę umowę przedłużyć, ponieważ tak szybko tego wszystkiego nie da się zrobić. 
Radny Marek Zabawa stwierdził, że może lepiej byłoby rozbudować GOKSiR w Przystajni.  
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego (17:05)
Wyniki imienne:
ZA(11):
Marek Zabawa, Robert Bastrzyk, Edward Chamela, Józef Chrzęstek, Zbigniew Kmieć, Aleksandra
Kierat, Janusz Leśniak, Marcin Tomziński, Jadwiga Górnik, Paweł Piśniak, Marian Drynda
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(4):
Henryka Kapuścik, Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XI.85.2019  w sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego (17:05)
jednogłośnie  (11 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

Ad 10
Pytania w sprawach bieżących. (17:05)
Radny Marian Drynda poruszył temat dodatkowego boiska treningowego na ul. Bór w Przystajni.
Uważa,  że ta  ziemia nie  nadaje się  na boisko,  jest  to  siwica.  Była tam cała  Komisja  Oświaty,
Kultury i Zdrowia i uważają, że powinna tam być ziemia lepszej klasy.
Wójt odpowiedział, że przyjrzymy się temu. Nie kwestionuje tego. Sprawdzimy to. 
Radny Marek Zabawa powiedział, że uczestniczył w dwóch zebraniach sołeckich i dowiedział się
na jednym z nich, że na Kamińsko był obiecany frez.
Wójt odpowiedział, że nic na ten temat nie wie. 
Radny Marek Zabawa zapytał czy autobus, który stoi 20 minut w Ługach-Radłach nie mógłby
chociaż  raz  w  tygodniu  jechać  do  Kamińska  i  zabrać  stamtąd  ludzi.  Czy  nie  mógłby  ktoś
zareagować odnośnie zbiornika ustawionego przez Polski Czerwony Krzyż, ponieważ cały czas jest
pełny. 
Przewodniczący zapytał na jakim etapie jest oświetlenie ledowe. 
Wójt odpowiedział, że chcemy zrobić audyt i inwentaryzacje oświetlenia ulicznego. Konkurs nie
został jeszcze ogłoszony. Ten projekt dałby oszczędności na energii. 
Przewodniczący zapytał o negocjacje z Kurią odnośnie dzierżawy góry budynku Sukiennic. 
Wójt odpowiedział, że Kuria nie kwestionuje już okresu dzierżawy na okres 25 lat. My jednak się
zastanawiamy nad tą dzierżawą, ponieważ ściana budynku od strony drogi 494 się odchyla, jest
problem z opróżnieniem dołu budynku Sukiennic na okres przynajmniej 3 miesięcy, ponieważ żeby
wykonać strop trzeba go podstemplować, trzeba zrobić również wieniec. Są też sprawy pożarnicze,
ponieważ byłby to obiekt użyteczności publicznej. Byłoby to fajne, żeby tę górę budynku Sukiennic
zagospodarować. Sprawa jest nadal otwarta. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  o  rekompensatę  dot.  energii
elektrycznej. 
Wójt odpowiedział, że póki co płacimy dalej cenę podwyższoną, oczekując na rekompensatę. 
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Ad 11
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (17:21)
Przewodniczący powiedział, że był na Zgromadzeniu Związku Międzygminnego Panki-Przystajń
ds.  Ochrony  Wód  i  dowiedział  się,  że  osad  z  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  będzie
odbierany, będzie jednak podwyżka dot. odbioru tego osadu. Mają kupić taki zbiornik, w którym
będzie gromadzony ten osad i powoli będzie on dozowany. Będzie również zmieniony regulamin
i harmonogram odbioru osadu z przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Wójt dopowiedział, że można ten osad przyjąć, ponieważ są to ścieki bytowe. Nie zgadza się z tym,
że  przydomowe  oczyszczalnie  ścieków  popsuły  proces.  Musimy  z  Pankami  współpracować,
ponieważ w 50 % jesteśmy właścicielami oczyszczalni ścieków w Pankach.  
Sołtys Sołectwa Kuźnica Nowa Jadwiga Spalik  zapytała o odpłatność za dojazd autobusem dla
dzieci dojeżdżających do szkoły. 
Wójt odpowiedział,  że  będziemy  rozmawiali  z  przewoźnikiem,  ponieważ  po  części
dofinansowujemy tę linię. 
Radny  Edward  Chamela  powiedział,  że  jeżeli  nie  będzie  sita  na  piasek,  drugiego  zbiornika
i  młynka  do  cięcia  to  ta  prasa  wysiądzie  i  będzie  awaria  na  Związku  Międzygminnym
Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód. 

Nastąpiła zmiana kworum (17:39). Ilość radnych obecnych na sali obrad: 12.
Do sesji dołączyła Radna Henryka Kapuścik.

Przewodniczący  przeczytał  pismo  mieszkańców  Antonowa  dot.  postawienia  dodatkowego
przystanku autobusowego w miejscowości Antonów, w okolicach posesji nr 17 - 19. Stwierdził, że
jeżeli jest taka potrzeba to można tam zrobić ten przystanek. 
Wójt odpowiedział, że trzeba sprawdzić odległość między jednym przystankiem, a drugim.
Przewodniczący powiedział, żeby sprawdził to pracownik i w razie potrzeby przygotował projekt
uchwały. Przeczytał pismo w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kłobuckiemu na
budowę chodnika we Wrzosach w kwocie 119 458,00 zł. 
Wójt  odpowiedział,  że  deklarujemy  50  %  udziału  własnego  przy  realizacji  drogi
w Górkach-Stanach i tam deklarowaliśmy 100 000,00 zł więcej z racji tego honorowego długu,
który mamy w stosunku do Starostwa. 
Radny Edward Chamela powiedział, że jeżeli mamy dług to trzeba go oddać. Tam te 350 m tego
chodnika trzeba zrobić. 
Wójt odpowiedział, że w przyszłym roku mamy zamiar wpisać do budżetu chodnik na ul. Nowej
w Przystajni w kwocie 600 000,00 zł bez udziału powiatu przy drodze powiatowej. 
Przewodniczący  zaproponował  ten  temat  omówić  jeszcze  na  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa
i Infrastruktury.
Radny Edward Chamela zaproponował dołożyć chociaż 20 000,00 zł do tego chodnika. 
Radny Marek Zabawa uważa, że trzeba robić swoje, a powiat zostawić powiatowi. 
Przewodniczący  przeczytał  pismo  ze  Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w  Sowczycach
dot. wsparcia finansowego na 2020 rok w kwocie 5 000,00 zł na dofinansowanie kosztów przejazdu
na terapię do Środowiskowego Domu Samopomocy w Sowczycach.
Wójt odpowiedział, że przyjmiemy to jako wniosek do budżetu na 2020 rok. 
Przewodniczący przeczytał  pismo  dot.  wystąpienia  pokontrolnego  wystosowanego  przez
Regionalną Izbę Obrachunkową w Katowicach. 
Wójt  powiedział,  że  zalecenia  głównie  dot.  środków  trwałych.  Nie  sformułowaliśmy  jeszcze
odpowiedzi na wystąpienie pokontrolne.
Przewodniczący poinformował, że wpłynęło również sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy
Przystajń za I półrocze 2019 r., które wszyscy Radni już otrzymali. 
Radny Marek Zabawa poprosił  o  zamieszczenie  rozkładów jazdy  na  przystankach,  ponieważ
nigdzie w sołectwach ich nie ma. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz  zapytała czy woda była kontrolowana przez
sanepid.
Wójt odpowiedział, że wyniki dot. wody na bieżąco są publikowane na stronie BIP Urzędu Gminy
Przystajń.
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Ad 12
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  XI  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (18:04)

Protokolant:                                                             Przewodniczący Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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